
 

 

Tid: Måndag 2024-05-27                                                                                                                   
Plats: Savannen                                                                                                                                       
Närvarande: Leif Åkerblad                                                                                                                                     
Harriet Andersson                               
Ove Larsson                                                                               
Håkan Ohlin                                                                                                                                      
Gisela Andersson                                                                                          
Ej närvarande: P-O Samson                                                                                             
Elisabeth Schade Dahlström 

   

PROTOKOLL 
§ 1 Mötets öppnande         
  Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

 
§ 2 Fastställande av dagordning, val av justerare                                                               

Förslag till dagordning fastställdes och Ove Larsson valdes att jämte ordförande      
justera protokollet.  

§ 3 Föregående protokoll, uppföljning                                                                                                       
Föregående protokoll genomgicks. Noterades att vi har anmält ett lag till Hjärnkoll den 
4/9. Laget består av Vivianne Björkdahl, Tommy Grapenholm och Maria Wingate, 
reserv Benny Brockmark.  Styrelsen försöker närvara vid Distriktsfinalen.             
Protokollet lades därefter till handlingarna.  

§ 4 Rapporter: Kassör, Kommittéer, Medlemssekreterare, KPR                                                   
Ove rapporterade att höstens program är klart och styrelsen gav gruppen en eloge 
för ett väl sammansatt program. Vårens sista onsdagsmöte lockade tyvärr få trots 
viktig och bra information.  
Håkan berättade att vi nu är 843 medlemmar varav 11 är nya. Det nya medlems-
systemet fungerar bra. Håkan deltar i utbildning av programmet den 28/5 i 
Vänersborg. Alingsås står som värd för dagen. Håkan och Bengt delar uppdraget som 
medlemssekreterare – Håkan tar ansvar för medlemmar och Bengt hemsidan.                                                                   
Expeditionen stänger v. 24 onsdagen den 12/6 och öppnar v. 34 måndagen den 19/8. 
Håkan informerar Hans Z.                                                
Harriet meddelade att de flesta aktiviteter har sommaruppehåll nu. Undantag 
Sommarbridge och Boule. Vi behöver nya ansvariga för boule till hösten. Ev görs ett 
utskick till medlemmar om någon är intresserad att ta över.                                                                                    
Modevisningen var ett väldigt uppskattat arrangemang mycket tack vare allt arbete 
som Siv och Harriet lade ned. Även vårens luncher har lockat många och kommer att 
fortsätta i höst. Lördagscaféet har fungerat bra. Det är väldigt få av våra medlemmar, 
som deltar i Folkhälsoveckan. Frågan uppkom om medlemmarnas intresse och allt 



arbete inför veckan. Harriet Karlsson och Ingela Karlsson kontaktar kyrkan om vårt 
arbete med Ofrivillig ensamhet.                                                                                                          
Ev ordnas något i samband med Ljus i Alingsås i höst. En ny aktivitet kallad False 
beginners är under planering. Harriet tar kontakt med Sagabiografen för ev 
filmvisning beroende på kostnaden.       
 Kassören hade skickat resultat – och balansrapporter, som vi gick igenom. Ekonomin 
är fortsatt god. Vi inväntar kommunbidraget. Kultur – och utbildningsnämnden har nu 
ansvar för detta och de har begärt ett antal rapporter om vår verksamhet. Leif ordnat 
möte ang detta den 3/6 i vår lokal med tjänstepesoner från nämnden.  

 
§ 5 Seniordag, utvärdering                                                                                                             

Vi besvarade en enkät /utvärdering av dagen. Vi var besvikna över vår placering på 
Estrad och Seniordagens planering. Mycket kunde gjorts annorlunda. Vi uttryckte 
detta tydligt i enkäten och hoppas att det blir bättre till ett kommande år. Vi vill trots 
allt delta även i fortsättningen.  

 
§ 6 Inbjudningar, Inkommen post                                                                                                

Leif hade fått protokoll och räkenskaper från Distriktsstyrelsen. Arkiveras.  
 
§ 7 Övriga frågor          

 Harriet ville ha tydligare prissättning, då vi annonserar i nya lokalpressen. Hon tar 
kontakt med dem för att få svar. Harriet föreslog att det ordnas persienner alt markis 
till expeditionen. Det kan bli oerhört varmt i rummet. Leif kollar om kyrkan har 
synpunkter och undersöker kostnader. Önskemål att nya anslagstavlan hängs med 
långsidan upp. Leif kontaktar Ronny.                                                                                     
Håkan informerade att Tips/Trix bytt namn till Hjorten SPF Alingsås.  Funderingar 
kring vår hemsida. Håkan kontaktar Bengt H. för möte om hemsidans utseénde. Ove, 
Harriet och Håkan deltar i kommande möte med Bengt.                                                  
Gisela fått förslag att ha Månadens tavla ex något från akvarellgruppen. Stryrelsen 
positiv till detta.                            
Ove fått fråga om hur vi benämner träffarna på onsdagarna. Månadsmöte alt 
Onsdagsmöte? Bestämde att enklast är att alltid använda Onsdagsmöte. 

 Vi välkomnar både medlemmar och icke medlemmar till höstens konsert i 
Pingstkyrkan, men gör ingen speciell inbjudan 

 
§ 8 Nästa möte                                                                                                                               

Nästa styrelsemöte hålls måndagen den 26/8 i Savannen kl. 9.30 
§ 9 Mötet avslutas                                                                                                                      

Ordförande tackade för uppmärksamheten, önskade alla en skön sommar och 
avslutade mötet. 

 
Justeras 

 
Gisela Andersson 
 
 
                             Leif Åkerblad    Ove Larsson  



 
    
 
 
  
 
       
 
 


